

Notice of Amendment to the “Terms and Conditions for Interest-free Spending Instalment Plan applicable to Personal Credit Card Cardholders” (the “Terms and Conditions”), effective from 1 January 2016

HSBC is committed to promoting changes and improvements in our provision of banking services to protect your interests and to enhance your understanding of what you can reasonably expect of the services provided by us. With these objectives in mind, we have updated and amended our existing Terms and Conditions for Interest-free Spending Instalment Plan applicable to Personal Credit Card Cardholders. A separate set of Chinese version is also available. If there is any discrepancy between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

Please carefully read the below amendment to the Terms and Conditions.

Amendment to the Terms and Conditions:

1. All references to “Interest-free Spending Instalment Plan” throughout the Terms and Conditions shall be deleted and replaced by “Spending Instalment Plan” with effect from 1 January 2016.
2. Subject only to the change provided in Clause 1 above, the Terms and Conditions shall remain unchanged and in full force and effect.

Please note that the amendments shall be binding on you if you do not terminate the abovementioned products or services before 1 January 2016. If you decline to accept the amendments, you have the right to terminate the products or services in accordance with the relevant provisions under the Terms and Conditions before 1 January 2016.

Should you have any queries, please call us on (852) 2748 8033 or our customer service hotlines stated below:

HSBC Premier customers: (852) 2233 3322

HSBC Advance customers: (852) 2748 8333

Other customers: (852) 2233 3000

「免息簽賬分期計劃」條款及細則(適用於個人信用卡持卡人)(下稱「條款及細則」)的修改通知，由2016年1月1日起生效

滙豐一直致力改進及提升我們的銀行服務，以保障您的權益，及希望讓您更容易了解我們可以為您提供的銀行服務。為此，我們將更新及修改現有「免息簽賬分期計劃」條款及細則(適用於個人信用卡持卡人)。如中英文版有歧義，概以英文本為準。

請仔細閱讀下列條款及細則的修改內容。

條款及細則的修改內容：

1. 條款及細則內所有引用了「免息簽賬分期計劃」的地方將會被刪除，並以「簽賬分期計劃」取而代之。此改變將於2016年1月1日生效。
2. 除了上述第1條規定的改動外，條款及細則將維持不變，並具有十足效力及作用。

請注意：如您在2016年1月1日未有終止以上產品或服務，則您將受以上修改條款約束。如您拒絕接受以上的修改條款，您有權根據所屬產品或服務的現有條款及細則的有關條款取消相關產品或服務。

如有任何疑問，請致電(852) 2748 8033或以下客戶服務熱線與我們聯絡：

滙豐卓越理財客戶：(852) 2233 3322

滙豐運籌理財客戶：(852) 2748 8333

其他客戶：(852) 2233 3000